

**تدعو شركة مصنع أقاسيم لصناعة المواد الكيماوية والبلاستيكية مساهمينا**  
**إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية**  
**(الاجتماع الأول) عن طريق وسائل التقنية الحديثة**

البند	توضيح
مقدمة	يسر مجلس إدارة مصنع أقاسيم لصناعة المواد الكيماوية والبلاستيكية دعوة المساهمين الكرام للمشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) والتي ستعقد بمشيئة الله تعالى في تمام الساعة ١٨:٣٠ من مساء يوم الأربعاء ٠٤ محرم ١٤٤٦ هـ الموافق ١٠ يوليو ٢٠٢٤ م - عن طريق وسائل التقنية الحديثة
مدينة ومكان انعقاد الجمعية العامة	مقر الشركة الرئيسي - مدينة الرياض - عن طريق وسائل التقنية الحديثة
رابط مقر الاجتماع	www.tadawulaty.com.sa
تاريخ انعقاد الجمعية العامة	١٤٤٦/٠١/٠٤ هـ الموافق ١٠/٠٧/٢٠٢٤ م
وقت انعقاد الجمعية العامة	١٨:٣٠
كيفية انعقاد الجمعية العامة	عن طريق وسائل التقنية الحديثة
حق الحضور، وأحقية التسجيل، ونهاية التصويت	يكون حق الحضور للمساهمين المقيدين في سجل مساهمي المصدر لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة وبحسب الأنظمة واللوائح، ويحق للمساهم إنابة من يختاره من غير أعضاء مجلس إدارة الشركة. كما أن أحقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية، وأن أحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات.
النصاب اللازم لانعقاد الجمعية	يكون اجتماع الجمعية العامة (العادية) صحيحاً إذا حضره مساهمون يمثلون ربع رأس المال وإذا لم يتوفر النصاب اللازم لعقد هذا الاجتماع يعقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً أيضاً كان عدد الأسهم الممثلة فيه.
جدول اعمال الجمعية	١ - التصويت على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بمبلغ (٥,٠٠٠,٠٠٠) خمسة مليون ريال على المساهمين عن الفترة المالية (٢٠٢٣/١٢/٣١ م) بواقع (٢) ريال عن كل سهم ونسبة (٢٠٪) من رأس المال، على ان تكون الاحقية للمساهمين المالكين للأسهم بنهاية تداول يوم انعقاد الجمعية العامة والمقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ الاستحقاق، وسيتم الإعلان عن تاريخ توزيع الأرباح لاحقاً.
نموذج التوكيل	نموذج التوكيل غير متاح نظراً لانعقاد الجمعية عبر وسائل التقنية الحديثة.
حق المساهم في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية، وتوجيه الأسئلة، وكيفية ممارسة حق التصويت	يحق للمساهمين الكرام مناقشة الموضوعات المدرجة في جدول أعمال الجمعية العامة وتوجيه الأسئلة إلى أعضاء مجلس الإدارة، علماً بأن التصويت في خدمات تداولاتي متاح مجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: <a href="http://tadawulaty.com.sa">http://tadawulaty.com.sa</a>
تفاصيل خاصة التصويت الإلكتروني على بنود الجمعية	سيكون بإمكان المساهمين المسجلين في خدمات تداولاتي التصويت إلكترونياً عن بعد على بنود الجمعية ابتداءً من الساعة (١٠:٠٠ صباحاً) يوم الأحد ١٤٤٦/٠١/٠١ هـ الموافق ٢٠٢٤/٠٧/٠٧ م وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية، وسيكون التسجيل والتصويت في خدمات تداولاتي متاحاً مجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: <a href="http://www.tadawulaty.com.sa">www.tadawulaty.com.sa</a>
طريقة التواصل في حال وجود أي استفسارات	وفي حال وجود استفسار تأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على جوال رقم ٠٥٤٠٤٥٢٢٦٨ - أو على البريد الإلكتروني <a href="mailto:board@agaseem.sa">board@agaseem.sa</a>



**Aqaseem Factory for Chemicals and Plastics Co invites its shareholders**

**To attend the Ordinary General Assembly meeting  
(First meeting) through modern technological means**

clause	clarification
introduction	The Board of Directors of the Aqaseem Factory for Chemicals and Plastics Co is pleased to invite the honorable shareholders to participate and vote in the Ordinary General Assembly meeting (the first meeting), which will be held, God willing, at 18:30 pm on Wednesday 04-01-1446 corresponding to 10-07-2024 - via Modern technical means
City and location of the General Assembly	The company's main headquarters - Riyadh - using modern technology
Meeting location link	<a href="http://www.tadawulaty.com.sa">www.tadawulaty.com.sa</a>
Date of the General Assembly	04-01-1446 corresponding to 10-07-2024
Time of the General Assembly	18:30
How the General Assembly is held	Through modern technical means
The right to attend, the right to register, and the end of voting	The right to attend shall be for shareholders registered in the register of shareholders of the issuer at the Depository Center at the end of the trading session that precedes the general assembly meeting and in accordance with the rules and regulations. The shareholder has the right to delegate whomever he chooses from other than members of the company's board of directors. The right to register attendance at the Assembly meeting ends at the time of the Assembly meeting, and the right to vote on the Assembly items for attendees ends when the sorting committee finishes counting the votes.
The quorum required for the assembly to be held	The (ordinary) general assembly meeting is valid if it is attended by shareholders representing a quarter of the capital. If the quorum required to hold this meeting is not available, the second meeting shall be held one hour after the end of the period specified for holding the first meeting. The second meeting shall be valid regardless of the number of shares represented in it.
Assembly agenda	1- Voting on the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends in the amount of (5,000,000) five million riyals to shareholders for the financial period (12/31/2023 AD) at a rate of (2) riyals per share and at a rate of (20%) of the capital, provided that the eligibility is for shareholders who own shares at the end of trading on the day of the General Assembly meeting and who are registered in the company's shareholders' register with the Securities Depository Center Company (Depository Center) at the end of the second trading day following the due date, and the date of dividend distribution will be announced later.
Power of attorney form	The power of attorney form is not available due to the assembly being held via modern technology.
The shareholder's right to discuss topics on the association's agenda, ask questions, and how to exercise the right to vote	Honorable shareholders have the right to discuss the topics included in the General Assembly's agenda and direct questions to members of the Board of Directors, noting that voting in Tadawulaty services is available free of charge to all shareholders using the following link <a href="http://tadawulaty.com.sa">http://tadawulaty.com.sa</a>
Details of the electronic voting feature on the Assembly's items	Shareholders registered in Tadawulaty services will be able to vote electronically remotely on the assembly's items starting at (1:00 AM) on Sunday 01-01-1446 corresponding to 07-07-2024 until the end of the assembly's meeting time. Registration and voting in Tadawulaty services will be available and free to all. Contributors using the following link: <a href="http://www.tadawulaty.com.sa">www.tadawulaty.com.sa</a>
How to contact if you have any inquiries	In the event of any inquiry, we hope to contact the Shareholder Relations Department on mobile number 0540452268 - or via e-mail <a href="mailto:board@agaseem.sa">board@agaseem.sa</a> .

